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Z A P I S N I K 

4-tog COBISS.net Council 
saveta 

 
 

27 August 2019, Atina, Grčka 
 
 
 
Kratki zapisnik sastanka COBISS.Net saveta održanog u Atini 27.08.2019. godine 
 
Prisutni članovi Saveta: 

• Dr. Ismet Ovčina (direktor Nacionalne i univerzitetske biblioteke Bosne i Hercegovine) 

• Laslo Blašković (direktor Narodne biblioteke Srbije) 

• Bogić Rakočević (direktor Nacionalne biblioteke Crne Gore Đurđe Crnojević) 

• Frymzim Dauti (direktor Nacionalne i univerzitetske biblioteke Severne Makedonije Sv. Kliment 
Ohridski) 

• Dr. Aleš Bošnjak (direktor IZUM-a) 
 
Prisuti pozvani gosti: 

• Dr. Tanja Perić (direktorka Nacionalne i sveučilišne knjižnice Zagreb) 

• Mr Gordana Mazić (IZUM) 
 
Na sastanku se raspravljalo po 4 tačke dnevnog reda: 
 

• Direktor IZUM-a je istakao važnost uključivanja školskih biblioteka u COBISS.Net sistem, jer je u 
Sloveniji tokom poslednje dve godine izveden projekat uključivanja preko 600 školskih biblioteka. 
Projekat je podržala država, zato bi trebalo da se i u ostalim državama proveri kakav bi bio stav 
države u vezi sa tim. IZUM bi , inače, mogao sam ponuditi neke pilotske projekte uključivanja 
školskih biblioteka u naredne 4 godine. 

• Direktor NUBBIH je predlagao da se za svaku uključenu biblioteku izvedu promotivne aktivnosti 
koje zovemo »COBISS dani« tokom kojih bi se, pored pregleda novih proizvoda COBISS sistema, 
uspostavio kontakt između članova rukovodstva IZUM-a i predstavnika biblioteka u državi članici. 
Ideja je naišla na pozitivan odziv članova Saveta koji su o njoj raspravljali. 

• Direktorka Nacionalne i sveučilišne knjižnice u Zagrebu predložila je da bi bilo dobro kada bi se 
napravila neka platforma za razmenu bibliografskih podataka na kojoj bi članovi različitih 
bibliotečko-informacionih sistema iz Hrvatske razmenjivali bibliografske zapise sa zapisima iz 
COBISS.Net mreže. 

• Mr Gordana Mazić je predložila da bi unutar mreže pokušali da pratimo konkurse za projekte i 
programe u okviru EU koji bi podržavali međusobnu saradnju i širenje mreže znanja, što 
bibliotečko-informacioni sistemi zasigurno jesu. Važno je da nastupamo zajedno u vezi sa tim. 
Članovi su se složili. 

IZUM 
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Sastanak je završen tačkom »Razno« tokom koje se raspravljalo o nekim drugim važnim sadržinskim 
pitanjima. 
 

 


